
Thema: Wie Wil een WinWinDemocratie in Woerden? 

Leo Sonneveld   

 

Voorstel experiment in het kader van verkiezingen 2018 

 

Het experiment omvat:   

1) Enquête aan alle fractievoorzitters die gaan meedoen met de verkiezingen 2018                                       

(1 antwoord/standpunt per fractie) 

 Introductie/inleiding over de visie 2030 met toelichting; Doel van de enquête 

 Vragen over de 24 factoren uit de visie; Hoe belangrijk vindt u deze factor (schaal 1 – 9) 

 Indien uw fractie het voor het zeggen zou hebben, welke doelen/plannen zou u dan op dit 

punt willen realiseren? 

 
2) Output: overzicht van belang per factor gemiddeld en per partij + plannen per factor voor 

2018 – 2022 
 
3) Raadpleging via TipPanelWoerden 

 Introductie/inleiding over de visie 2030 met toelichting; Doel van de raadpleging; verschil 

kieswijzer 

 Vragen over de 24 factoren uit de visie; Hoe belangrijk vindt u deze factor (schaal 1 – 9) 

 Hoe tevreden bent u over de huidige stand van zaken op dit punt (schaal 1 – 9) 

 In welke mate bent u het eens met de doelen/plannen van de politieke partijen. Hierbij 

worden geen namen van de partijen genoemd. 

 

4) Resultaat:  

a) bekendheid met de visie en (samenhang van) factoren en inzicht in het belang dat 

respondenten hieraan hechten.  

b) Zicht op de plannen/doelen per partij en zicht op het draagvlak bij de inwoners (feedback 

voor partijen) 

5) Visualiseren resultaten in diagram (verschillende kleuren scores; in potentie versie per 

partij). Dit zou ruimte bieden voor visualisatie strategische doelen coalitie, maar ook 

oppositie en hun onderlinge samenhang (systeemdemocratie).  

6) Input voor politiek debat (of liever nog dialoog) 

7) Op termijn vaststellen visie 2030 die (in potentie) gedragen wordt door politiek en burgers. 

Dit is richtinggevend voor College en de ambtelijke organisatie. 

 

 Wat zijn de potentiele opbrengsten? 

 Belang factoren visie 2030 gefundeerd/getoetst en binnen handbereik voor omgevingsvisie 

(indien gewenst); In potentie benchmark met enkele gemeenten in Limburg 

 Minder dikke rapporten voor Raad; minder ambtelijke capaciteit nodig voor dikke rapporten  

 Andere tijdsbesteding mogelijk door Raadsleden en ambtelijke organisatie  

 

 Hoe ziet de raad dit? Zijn er nadelen? 

 Is er draagvlak/interesse binnen de raad voor dit experiment? 


